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MEMORIE VAN TOELICHTING 

Zitting van 2 maart 2021 

 

OPENBARE ZITTING 

1. Proces-verbaal van de zitting van de gemeenteraad van 2 februari 2021 - goedkeuring. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om goedkeuring te verlenen aan het proces-verbaal van de 

gemeenteraadszitting van 2 februari 2021. 

 

2. Aanduiding van een afgevaardigde en een plaatsvervangend vertegenwoordiger voor de 

Algemene Vergadering van Poolstok - goedkeuring. 

De gemeenteraad besliste op 15 december 2020 om als vennoot toe te treden bij het “Vlaams 

Selectiecentrum voor het Overheidspersoneel cvba’ (ook “Jobpunt Vlaanderen’” of “Poolstok” 

genaamd) voor ondersteuning van het personeels- en organisatiebeleid. 

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om een afgevaardigde en een plaatsvervangend 

vertegenwoordiger voor te dragen voor de algemene vergadering van Poolstok. 

 

3. Samenwerking tussen OCMW Wervik en gemeente Wervik - goedkeuring. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om een beheersovereenkomst af te sluiten tussen de 

gemeente en het OCMW voor wat betreft de samenwerking op het gebied van personeel en 

dienstverlening. 

 

Gemeente en OCMW zijn complementaire besturen actief binnen eenzelfde gebiedsomschrijving. De 

bedoeling is de facto een goed functionerende organisatie tot stand te brengen die de meest 

effectieve en efficiënte dienstverlening aan de bevolking wenst aan te bieden.  

 

Integraal besturen moet leiden tot betere bestuurskracht en verhogen productiviteit waardoor de 

middelen – financieel en personeel – optimaal kunnen worden ingezet. 

 

 

4. Maatregelen inzake vrijstelling van belastingen, retributies en huurgelden naar aanleiding 

van de Coronacrisis - bekrachtiging. 

De Coronacrisis heeft een grondige impact gehad op de werking van de stadsdiensten, zeker ook 

voor wat betreft het gebruik van de stedelijke infrastructuur door derden, zoals de lokale verenigingen 

en de huurders en concessiehouders van stedelijke gebouwen. 

 

Tijdens de gemeenteraad van 6 oktober 2020 werden een aantal beslissingen genomen met 

betrekking tot belastingen, retributies, standgelden en concessiebedragen.  Deze maatregelen werden 

genomen voor een periode tot 31 december 2020.  Aangezien de coronacrisis nog altijd een impact 

heeft op deze werkingen, komt vanuit het college (beslissing dd. 15 februari 2021) het volgende 

voorstel naar de gemeenteraad toe : 

 

Voor de reeds vastgelegde zalen of accommodaties voor allerlei activiteiten (waarvoor 

normaliter een retributie wordt aangerekend) 

 

Deze reservaties werden omwille van de coronacrisis (grotendeels) geannuleerd en er werd geen 

retributie aangerekend, gezien de situatie van overmacht.   Deze activiteiten worden voorlopig verder 

vrijgesteld van retributie tot herroeping door het college van burgemeester en schepenen. 
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Voor de verenigingen of organisaties die een zaal of accommodatie van de stad gebruiken via 

een gebruikersovereenkomst of huurovereenkomst 

 

Deze accommodaties werden door het stadsbestuur gesloten voor gebruik omwille van de 

coronacrisis en de maatregelen van de hogere overheid.  Deze verenigingen konden deze ruimtes 

niet (of slechts beperkt) gebruiken, zolang deze werden afgesloten.   Om die reden moesten de 

gebruikers geen huur- of gebruikersvergoeding betalen zolang de maatregelen golden.  We verlengen 

deze maatregelen tot herroeping door het college van burgemeester en schepenen. 

Het betrof de volgende verenigingen : 

1. KE Wervik (Cafetaria Virovios) 

2. Athleoo Wervik (Cafetaria Virovios) 

3. Chiro Wervik (d’Arke) 

4. KSA Wervik (d’Arke) 

5. Muziekgroepjes repetitieruimtes (d’Arke) 

6. Jeugdhuis De Jukte (De Gaper) 

7. Opslagruimtes Arvic (diverse verenigingen) 

8. Love in Action (gebruik lokaal Scherpenheuvelstraat 29) 

 

Opmerking : De Stad zorgde de afgelopen maanden ook voor een terugbetaling van de huur van 

jeugdhuis De Bierpompe.  Momenteel is het jeugdhuis nog altijd gesloten, aangezien het heel moeilijk 

is te voldoen aan de coronamaatregelen.  Er wordt voorgesteld om deze tussenkomst dan ook te 

verlengen tot 31 maart 2021. 

 

Voor de horecazaken die een concessieovereenkomst hebben met de stad Wervik 

 

Voor de periode van 14 maart 2020 tot 8 juni 2020, werd er geen vergoeding aangerekend voor de 

concessie van de volgende herbergen (eigendom van de stad Wervik) : 

1. In den Grooten Moriaen 

2. ’t Meulenhuys 

3. Cafetaria De Balokken 

We verlengen deze maatregel vanaf de tweede door de coronamaatregelen opgelegde sluiting (vanaf 

19 oktober 2020) tot de opheffing van de sluiting van de horeca.   Deze drie horecazaken betalen voor 

die periode de helft van de gebruikelijke vergoeding, aangezien zij in de mogelijkheid zijn om take 

away dienstverlening aan te bieden. 

 

Voor wat betreft de retributies voor de Wervikse Zwemclub : 

 

Voorstel : geen retributies aan te rekenen tot herroeping door het college van burgemeester en 

schepenen. 

 

Voor wat betreft de feest- en uitleenmaterialen : 

 

Voor de feest- en uitleenmaterialen waarvoor normaliter een retributie wordt aangerekend : 

 

Als extra ondersteunende maatregel voor het verenigingsleven en/of de organisaties wordt 

voorgesteld om vanaf de versoepeling van de coronamaatregelen en dus ook de vermoedelijke 

heropstart van activiteiten door de verenigingen de aan te rekenen retributies te halveren tot het einde 

van 2021. 
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Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om zich hiermee akkoord  te verklaren. 

 

 

5. Ontwerp armoedeplan - goedkeuring. 

Historiek 

 

De bestrijding van de (kinder)armoede is een belangrijk item binnen de BBC MJP 2020-2025. 

 

We verwijzen hierbij naar beleidsdoelstelling BD-02 Prioritair beleid : we pakken de armoede aan, met 

bijzondere aandacht voor de kinderarmoede. 

 

Act. 37 : actualiseren van het armoedeplan en het herschrijven van de overlegstructuren en 

werkgroepen rond (kinder)armoede. 

 

AP-17 : het voeren van een beleid dat de krachten van de bevolking stimuleert, faciliteert en 

ondersteunt, met als meetindicator : ‘het Welzijnplatform is opgericht na overleg en met inspraak van 

alle partijen’. 

 

Beoordeling 

 

Het voorlopig armoedeplan werd voorgelegd op het MAT-CBS dd. 27 januari 2021.  Het MAT 

formuleerde een positief advies met betrekking tot het ontwerp van het armoedeplan.   Belangrijke 

kanttekening : we streven naar synergie tussen de diverse disciplines en wensen een integrale hulp- 

en dienstverlening. 

 

Het voorlopig armoedeplan vertrekt vanuit een visie op armoede, biedt inzicht in de mechanismen die 

armoede veroorzaken en bundelt alle acties die te maken hebben met armoedebestrijding.   De 

actiepunten zijn gelinkt aan volgende thema’s :  kinderen, toegankelijke dienstverlening, 

voedselbedeling, bestrijding dakloosheid en activering. 

 

Het plan is een combinatie van bestaande en nieuwe acties. 

 

Het armoedeplan is een voorlopig ontwerp.   Na dialoog en aanvullingen vanuit de Gemeenteraad, 

wordt dit ontwerp verder uitgewerkt en gevoed door het Welzijnsplatform. 

 

Dit platform heeft als taak het armoedebeleidsplan mee uit te voeren, met inbreng van verschillende 

stakeholders (en ervaringsdeskundigen, mensen in armoede) uit verschillende disciplines.   Het 

armoedeplan wordt dus systematisch gevoed, geëvalueerd en bijgestuurd. 

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om goedkeuring te verlenen aan het ontwerp van 

armoedeplan. 

 

 

6. Samenstelling welzijnsplatform in het kader van de opmaak van het definitief armoedeplan 

- goedkeuring. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om zich akkoord te verklaren met de samenstelling van het 

Welzijnsplatform. 

 

Dit platform heeft als het taak armoedebeleidsplan mee uit te voeren, met inbreng van verschillende 

stakeholders (en ervaringsdeskundigen, mensen in armoede) uit verschillende disciplines.  Het 

armoedeplan wordt dus systematisch gevoerd, geëvalueerd en bijgestuurd. 
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De oprichting van een Welzijnsplatform is noodzakelijk.  We gaan er expertise bundelen, het 

hulpverleningsaanbod op elkaar afstemmen, preventie ontwikkelen en proactieve acties uitwerken via 

een charter en een visie. 

 

Als vaste stakeholders worden vooropgesteld : 

1. Een afgevaardigde vanuit iedere politieke fractie van het lokaal bestuur Wervik 

2. Een medewerker van de sociale dienst van het lokaal bestuur Wervik 

3. De teamcoach buurtwerking /vrouwencentrum van het lokaal bestuur Wervik 

4. De maatschappelijk werker kinderarmoede/brugfiguur onderwijs van het lokaal bestuur 

Wervik 

5. De Maatschappelijk werker armoede van het lokaal bestuur Wervik 

6. De Coördinator Burger en Welzijn van het lokaal bestuur Wervik 

 

Daarnaast nog de volgende vaste stakeholders, waarbij maximum 2/3 van deze groep van 

hetzelfde geslacht mag zijn : 

1. Een afgevaardigde van Love in Action 

2. Een Afgevaardigde van Collect4People 

3. Een afgevaardigde van de jeugdraad 

4. Een afgevaardigde van de seniorenadviesraad 

5. Een afgevaardigde van Unizo 

6. Een afgevaardigde van Wervik Wordt Wakker 

7. Een afgevaardigde namens het Centrum voor Leerlingenbegeleiding (CLB) 

8. Een ervaringsdeskundige van Kind en Gezin 

9. Eén individuele burger (oproeping van sociale media, website, …) 

 

Losse stakeholders, afhankelijk van het te behandelen thema : afgevaardigde politie, 

immobiliënkantoor, VDAB, Kind en Gezin, …. 

 

Timing en taken : 

1. Maandelijkse bijeenkomst, overlopen en bijwerken armoedeplan 

2. Toevoegen nieuwe zaken 

 

 

7. Aanvaarding van de schenking van een kunstwerk - goedkeuring. 

 

Kunstenaar Geert Descamps heeft naar aanleiding van Corona het kunstwerk ‘Hoop’ gemaakt. Het 

werk beeldt een troostend koppel uit. Het is gemaakt uit cortenstaal en zal ongeveer 1,5 meter groot 

zijn. Hij wil dit kosteloos schenken aan de stad Wervik. Wat hij vraagt is een zichtbare locatie in de 

stad en een sokkel voor het beeld (in overleg te bepalen). Het beeld zou klaar zijn vanaf het najaar 

van 2021. 

 

De kostprijs van de sokkel zal wellicht maximaal 500 euro bedragen en zou kunnen betaald worden 

van het artikel 27510000 / 0709 Kunstvoorwerpen. 

 

Na een gesprek met Geert Descamps wordt voorgesteld om een locatie te voorzien vlakbij de 

parkbegraafplaats. Na de Covidperiode lijkt de begraafplaats een locatie waar ook buiten tijden van 

een pandemie troost een betekenis kan hebben. Het materiaal, cortenstaal, is ook heel dankbaar op 

deze locatie. 
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De onthulling van dit beeld zou kunnen gekoppeld worden aan een herdenkingsmoment aan de 

Covidperiode. 

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om deze schenking te aanvaarden. 

 

8. Dossier jongensschool Geluwe - oprichting begeleidingscommissie - wijziging 

samenstelling - goedkeuring. 

De gemeenteraad heeft zich op 2 februari 2021 akkoord verklaard met de volgende samenstelling 

voor de begeleidingscommissie inzake het dossier jongensschool Geluwe. 

 

Leden namens het Lokaal Bestuur Wervik : 

 

1. De heer Youro Casier, burgemeester 

2. De heer Bert Verhaeghe, schepen voor omgeving, ruimte en wonen 

3. Eén lid per politieke fractie 

4. Eén afgevaardigde namens de afdeling grondgebonden zaken van de stad Wervik (telkens zal 

in functie van de beschikbaarheid/agenda iemand van de volgende personen worden 

afgevaardigd) : 

Beleidscoördinator ruimte 

Beleidsmedewerker stadontwikkeling en mobiliteit 

Teamcoach leefomgeving 

Teamcoach openbaar domein 

Coördinator cultuur, jeugd en gezinnen en sport 

Teamcoach jeugd en gezinnen 

 

Leden namens Gecoro Wervik : 

 

Twee deskundigen uit de Gemeentelijke Commissie voor Ruimtelijke Ordening (Gecoro) 

 

Aan te duiden leden uit ingediende kandidaturen / inwoners Geluwe : 

 

Maximum tien personen.  Het dient te gaan om inwoners uit Geluwe die hiervoor hun kandidatuur 

hebben ingediend. 

 

Wat de samenstelling namens Gecoro Wervik (twee personen) en de aan te duiden leden uit de 

ingediende kandidaturen / inwoners Geluwe (maximum tien personen) betreft : Maximum 2/3 van deze 

twaalf leden mogen van hetzelfde geslacht zijn. 

 

Het college van burgemeester en schepenen heeft op 2 februari 2021 uiteindelijk twaalf leden 

aangeduid uit de ingediende kandidaturen (inwoners Geluwe), dit omwille van de volgende redenen : 

1. Na aanduiding van de leden (via trekking) werd vastgesteld dat alle leeftijdscategorieën (van 

tieners tot en met zeventigers) vertegenwoordigd waren in deze commissie, met 

uitzondering evenwel van de twintigers.   Er werd dan ook een elfde lid aangeduid uit deze 

leeftijdscategorie. 

2. Aangezien er ook nog rekening dient te worden gehouden met de verhouding man/vrouw 

(maximum 2/3 van hetzelfde geslacht) werd er nog een twaalfde lid (vrouw) aangeduid. 
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Aan de gemeenteraad wordt dan ook gevraagd om zich akkoord te verklaren met de gewijzigde 

samenstelling, in die zin dat maximum twaalf personen (in plaats van de vooropgestelde tien 

personen) in de commissie zullen zetelen, als inwoner van Geluwe (ingediende kandidaturen). 

 

9. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadslid Virginie Terrier (N-VA) - De gele 

doos, de snelste weg naar je medische info. 

Op vraag van gemeenteraadslid Virginie Terrier (N-VA) werd het volgend aanvullend agendapunt 

toegevoegd aan de agenda : 

 

De gele doos : de snelste weg naar je medische info 

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om de invoering van het project ‘de gele doos’ in stad Wervik 

goed te keuren. 

 

Context 

 

Zo lang mogelijk zelfstandig thuis wonen is voor ouderen een belangrijk aspect binnen hun welzijn en 

gezondheid.  Als N-VA  fractie willen we met dit voorstel de zelfstandig thuiswonende ouderen 

ondersteunen. 

 

‘De gele doos’ is een laangdrempelig project waarbij cruciale persoons-, contact- en medische 

gegevens bewaard worden in een herkenbare, gele bewaardoos. 

 

Wanneer ouderen in nood verkeren of vermist blijken, is het de bedoeling dat de hulpdiensten op een 

snelle en efficiënte manier alle nodige informatie betreffende de persoon terug kunnen vinden.  De 

gele doos heeft als doel om misschien wel levens te redden. 

 

De gele doos dient door de ouderen of personen met een chronische aandoening bewaard te worden 

in de koelkastdeur.   Hoewel de gele doos enkel papieren zou bevatten, is de koelkast toch een 

perfecte plaats om deze te bewaren.   Iedereen heeft namelijk een koelkast in huis en het is een vlug 

herkenbare plaats voor de hulpverleners zodat ze de doos altijd makkelijk terugvinden.   Door ook een 

bijhorende sticker te kleven aan de binnenkant van de voordeur, weten de hulpverleners ook 

onmiddellijk of zo’n doos aanwezig is. 

 

Ontwerp 

 

1. Overwegende dat zo lang mogelijk zelfstandig thuis wonen bijdraagt tot het welzijn en de 

gezondheid van ouderen en personen met een chronische aandoening. 

2. Overwegende dat het uitermate belangrijk is dat hulpverleners op een snelle en efficiënte 

wijze over de juiste persoons-, contact- en medische gegevens kunnen beschikken in 

noodgevallen. 

3. Overwegende dat de gele doos hiervoor een laagdrempelige oplossing biedt. 

 

BESLUIT, met xx ja-stemmen, xx neen-stemmen en xx onthoudingen : 

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om de invoering van het project ‘de gele doos’ in stad Wervik 

goed te keuren : 

 

1. De gemeenteraad beslist om voor elke inwoner vanaf 65 jaar een dergelijke doos aan te 

kopen. 
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2. De gemeenteraad vraagt aan het College van Burgemeester en Schepenen om de nodige 

partners (stadsdiensten, hulpdiensten, apothekers, huisartsen, thuiszorgdiensten, …) samen 

te brengen rond dit project. 

3. De gemeenteraad vraagt aan het College van Burgemeester en Schepenen om deze gele 

dozen te verdelen via de lokale dienstencentra en apotheken. 

4. De gemeenteraad vraagt aan het College van Burgemeester en Schepenen om actief 

promotie te voeren voor de aanschaf van een gele doos door de inwoners alsook dient er 

ook aandacht gevestigd te worden om de informatie in de doos zo actueel mogelijk te 

houden. 

 

 

10. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadslid Hendrik Ingelbeen (CD&V) - 

Toelichting voorontwerp renovatie en vervangingsnieuwbouw Ter Linde - kennisname. 

Door gemeenteraadslid Hendrik Ingelbeen (CD&V) werd het volgend aanvullend agendapunt 

ingediend : 

 

Toelichting voorontwerp renovatie en vervangingsnieuwbouw Ter Linde – kennisname. 

 

Maandag 8 februari mocht ik namens CD&V aanwezig zijn bij de voorstelling van de plannen voor de 

renovatie en vervangingsnieuwbouw van Ter Linde.   De plannen werden eveneens aan de clubs en 

de omwonenden voorgesteld. 

 

Deze realisatie zal een verademing zijn voor de verschillende sportclubs, en niet in het minst voor de 

Turnkring Geluwe en Turnclub Krachtig en Lenig Wervik die er een prachtige turnhal krijgen. 

 

Dit is een belangrijke investering voor onze stad en wij vinden het dan ook belangrijk dat de voltallige 

gemeenteraad wordt ingelicht over de plannen. 

 

Daarom vraagt CD&V om het ontwerp toe te lichten aan de gemeenteraad. 

 

11. Interpellatie ingediend door raadslid Tom Durnez (CD&V) - Aanpassing openbare 

verlichting Wervik. 

Door gemeenteraadslid Tom Durnez werd de volgende interpellatie ingediend : 

 

Aanpassing openbare verlichting Wervik 

 
Steden en gemeenten werken mee aan het behalen van de klimaatdoelstellingen. Een van de 

manieren, is het aanpassen van de openbare verlichting. Er zijn een aantal manieren om die zuiniger 

en energie-efficiënter te maken, zoals het dimmen of doven van de lichten op bepaalde momenten of 

de verledding van de verlichting (verlichting met ledlampen). 

 

In het Vlaamse regeerakkoord werd bepaald dat tegen ten laatste 2030 alle openbare verlichting de 

transitie moet maken naar slimme ledverlichting. Fluvius heeft daarom aangeboden de palen en 

armaturen van de openbare verlichting over te kopen van de gemeente en het beheer ervan volledig 

op zich te nemen. Naast het financiële aspect ligt het accent op ontzorging van de gemeente. De 

technologie van de openbare verlichting evolueert snel, en het beheer ervan wordt complexer.  

 

Op de gemeenteraad van 4 juni 2019 beslisten we samen om dan ook ons openbaar 

verlichtingsnetwerk over te dragen aan FLUVIUS en in te stappen in het verledden van onze openbare 

verlichting, a 
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Vlaams Parlementslid Brecht Warnez kreeg als antwoord op zijn schriftelijke vraag de cijfers. In 

Wervik is momenteel slechts 6,81% van de openbare lampen LED. Hiermee zitten we bij gemeenten 

met de laagste graad van de provincie. In onze gemeente wordt beperkt ingezet op dimmen (1%) en 

doven (2%).  

 

We zijn ondertussen bijna 2 jaar verder na het opmaken van deze beheersoverdracht, en 9 jaar voor 

het behalen van onze klimaatdoelstellingen.  

 

Graag kregen we dan ook een stand van zaken van dit lopende dossier. 

 

Dank u wel alvast om deze interpellatie te willen agenderen op de gemeenteraad. 

Dank om eventueel de nodige documenten en cijfermateriaal die ter beschikking is ons te willen 

bezorgen.  

 

Mvg 

 

Tom Durnez  

Gemeenteraadslid CD&V fractie 

 

 

12. Interpellatie ingediend door gemeenteraadslid Jari Denorme (N-VA) - Stand van zaken 

vaccinatiestrategie. 

Door gemeenteraadslid Jari Denorme (N-VA) werd de volgende interpellatie ingediend : 

 

We horen bij tal van  inwoners ongerustheid omtrent de vaccinatiestrategie.  Velen zijn hiermee bezig 
en coronamoeheid begint parten te spelen.  Het laks Europees beleid waardoor veel te laat en te 
weinig vaccins besteld werden zorgt voor vertraging en heel wat vragen.   Dit in schril contrast met de 
lokale besturen die alles in het werk stelden om hun vaccinatiecentrums tijdig operationeel te maken.  
Al bijna een jaar zitten we opgesloten, de vrees dat we in een economisch bloedbad terechtkomen 
leeft wel degelijk.    Iedereen verlangt om terug uit zijn kot te komen.  Velen kijken uit naar dat 
lichtpuntje, nl.  het verlossende spuitje.   Wanneer je naar iets verlangt, wordt je uiteraard ongeduldig.  
En het wachten duurt dan net iets langer dan gehoopt.  
Mensen worden nerveus en velen blijven met volgende vragen zitten: 
1. Hoe worden de uitnodigingen verstuurd?  
2. Is er een tijdslijn voorzien en wanneer komt wie aan de beurt?  
3. Worden de uitnodigingen voldoende op voorhand verstuurd zodat men voldoende tijd heeft 

om bv. het werk te regelen of eventueel opvang te vinden voor kinderen.  
4. Verloopt de vaccinatie in ter Walle zoals gehoopt?  Is de opkomst groot of zijn er veel mensen 

die niet komen opdagen?   
5. Wat gebeurt er met voorziene vaccins van de mensen die hun kat sturen?  
6. Welke vaccins worden er voorzien in het vaccinatiecentrum? Want er worden, ook in de 

media, veel vragen gesteld over de effectiviteit het vaccin van Astrazenica wat tot zekere 
ongerustheid leidt. 

Daarnaast zitten heel wat oudere mensen en minder mobiele mensen met de vraag naar de 
bereikbaarheid.   Is er naast het extra voorziene busvervoer ook een ‘taxidienst’ voorzien? En zo ja 
hoe kunnen de mensen beroep doen op deze aangeboden dienst? 
Tot slot, hoe worden de meest kwetsbaren en ook moeilijk te bereiken mensen aangemoedigd om 
zich te vaccineren?  Wordt hiervoor beroep gedaan op de medewerkers van de buurthuizenen sociaal 
werkers? Zullen deze mensen persoonlijk benaderd worden?  
  
Alvast dank voor uw antwoorden. 
 

 

VRAGEN, ANTWOORDEN EN MEDEDELINGEN 
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13. Vragen, antwoorden en mededelingen. 

Vraag van gemeenteraadslid Bercy Slegers (CD&V) – Bouwvergunningsaanvraag Steenakker 

 

Het dossier Steenakker kwam op 15 december 2020 op de gemeenteraad.  We zijn nu 2 maart en er 

is blijkbaar nog steeds geen bouwvergunningsaanvraag ingediend. 

 

Het valt op dat het schepencollege ervoor kiest om de aanbestedingsprocedure te laten primeren op 

de procedure omgevingsvergunning. 

 

Een meer logische werkwijze zou zijn dat men eerst de procedure voor het bekomen van een 

omgevingsvergunning start en daarna pas de aanbestedingsprocedure/gunningsprocedure start. 

 

De eerste procedure – aanvraag omgevingsvergunning – kan immers gevolgen hebben voor de 

uitvoering van de werken.  Als er bijvoorbeeld tijdens het openbaar onderzoek terechte bezwaren 

worden geuit door burgers, door bewoners, door handelaars of door de officiële adviesverlenende 

instanties kan dit gevolgen hebben voor de uitvoering van de plannen.  Er kunnen bijvoorbeeld 

bijkomende voorwaarden/beperkingen opgelegd worden waardoor de plannen (bestek/meetstaat) nog 

dienen aangepast te worden. 

 

Hoe kun je het aan te besteden werk 100 % correct omschrijven in de aanbestedingsdocumenten als 

er geen duidelijkheid is over de omgevingsvergunning. 

 

CD&V is eigenlijk verrast dat het schepencollege hier een bewust risico neemt, het is blijkbaar een 

uitdrukkelijke keuze om eerst aan te besteden.  Dit lijkt ons tegelijk een groot risico dat de stad neemt. 

 

Wij willen dus vragen om te starten met een procedure van vergunningsaanvraag en om de 

aanbesteding on-hold te zetten tot duidelijk is of en welke omgevingsvergunning. 

 

Vraag van gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) – Samenwerking Parko 

 

Reeds twee maanden loopt de samenwerking met het parkeerbedrijf Parko uit Kortrijk. 

 

Het eerste maand werden de automobilisten verwittigd met een waarschuwing als ze niet in orde 

waren. 

-Hebben jullie zicht op hoeveel mensen er een waarschuwing kregen? 

 

Sedert een maand worden er effectief boetes uitgeschreven. 

-Hoeveel boetes werden er uitgeschreven in de maand februari? 

 

We stellen vast dat er  op een aantal plaatsen de Sint-Medardusstraat nog geen sensoren geplaatst 

werden en dat de belijning er nog niet is. 

-Komen deze er nog of worden er geen P 30 parkeerzone meer georganiseerd in deze straat? 

 

In de Duivenstraat zien we dat er maar twee van de vier P 30 plaatsen uitgerust werden met een 

sensor. 

-Komen er daar nog bij of werd het aantal  P 30 plaatsen verminderd? 

 

We zien dat er een aantal P 30 borden aangepast werd en dat deze op zondag ook van tel zijn. 

-Komt Parko nu ook op zondag controleren? 

-Was dit voorzien volgens het contract dat de stad afgesloten heeft met Parko? 

-Zal dit een meerkost zijn voor de stad? 

-Is het systeem met de sensoren al operationeel? 



 

Gemeenteraad 2 maart 2021 Pagina 10 

 

Een tweetal weken geleden zag ik dat er 2 twee mensen van Parko op het perron van het station. 

-Komen de parkeerwachters soms met de trein om te controleren op het parkeren? 

 

Vraag van gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) – Maatschappij De Leie – 

toewijzingsbeleid 

 

In Mesen werd er een aantal weken geleden een zware jongen opgepakt met een betreurenswaardig 

palmares van criminele feiten sedert de jaren tachtig. 

 

De bendeleden schrokken er niet van om het vuur te openen op iedereen die hen ook maar één 

strobreed in de weg probeerde te leggen. 

 

Van gewelddadige overvallen op geldtransporten, bankovervallen, het helpen bevrijden van 

gevangenen, zelf ontsnappen, gebruik van vuurwapens, het schieten op een politiehelikopter tijdens 

een achtervolging, tot het betasten van vrouwen in Kortrijk etc…… . 

 

In een persartikel konden we lezen dat hij huurder was van een sociale woning van onze 

bouwmaatschappij in Mesen.  

 

In de krant konden we een reactie lezen van de Voorzitter van de bouwmaatschappij. 

 

In de lijst met kandidaten stond bij de man xxxxxxx wel degelijk voldoende uitleg over zijn crimineel 

parcours.’  Alleen was daar bij de toewijzing kennelijk niet genoeg aandacht  voor., aldus de Voorzitter 

van de bouwmaatschappij. ‘Toen de man zijn sleutel gekregen had gekregen om in zijn flat te trekken 

in Mesen hebben we nog geprobeerd te overhalen om naar Wervik te komen, maar hij wou niet. Dat 

hij nu zo’n mooie kans verkwanseld maakt mij boos. Hij heeft ons vertrouwen erg geschaad.’ 

 

1. Hoe gaan ze bij de sociale bouwmaatschappij te werk? Een zware crimineel komt vrij na jaren 

brommen. Moet hij niet eerst een aantal jaren op het grondgebied wonen om in aanmerking te 

komen voor een sociale woning? 

2. Blijkbaar wist de sociale bouwmaatschappij welk vlees ze in de kuip hadden als iemand van 

dit kaliber een aanvraag indient. Hoe komt het dat men daar geen aandacht aan geschonken 

heeft? 

3. Wat bedoelde de voorzitter met ‘we hebben geprobeerd om de man te overhalen om in 

Wervik te komen wonen’? Hebben we hier nog geen problemen genoeg om er nog te 

importeren ? 

Vraag van gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) – Gemeentelijke financiën versus 

Corona 

 

Op de radio werd deze morgen gezegd dat er veel gemeentebesturen moeten inbinden op 

investeringen. Projecten worden vooruitgeschoven om de financiële toestand onder controle te 

houden. 

 

Toen ik de bevraging voor Wervik opzocht, konden we lezen dat er geen investeringen 

vooruitgeschoven of geschrapt worden. 

Maar wat met onze financiële toestand? 

Veel mensen zijn tijdelijk technisch werkloos, veel zelfstandigen hebben het moeilijk en velen hebben 

ook minder inkomen. Op korte termijn zal dit ook een invloed hebben op de personenbelasting. 

Ook heeft onze stad heeft minder inkomsten door onder meer huurgelden van horecazaken die 

gehalveerd werden (goeie maatregel trouwens). 

Huurgelden van materialen die door verenigingen kwijtgescholden worden hebben ook een negatieve 

inpak op onze financiën. 
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Reken daarbij de relancemaatregelen nog bij en het hek is helemaal van de dam. 

-En de pandemie lijkt mij nog niet ten einde wat als dit zo verder gaat? 

-Wat gaan jullie doen om jullie financiële toestand op peil te houden? 

-Worden de gemeentebelastingen binnenkort verhoogd aangezien alle geplande investeringen 

doorgaan? 

-Worden retributies nog verhoogd deze legislatuur? 

-Wordt op tijd en stond geevalueerd? 

 

Vraag van gemeenteraadslid Kristof Vandamme (CD&V) – Inbrakenplaag in garages 

 

De inbrakenplaag in garages in Wervik is al een tijdje aan de gang maar blijft blijkbaar maar duren. 

Er zijn onlangs opnieuw enkele inbraken geweest.  Niet iedereen heeft het geluk om een garage 

aanpalend aan de woning te hebben. Er zijn in onze stad heel wat garages die los van de woningen 

staan.   

Als je ’s morgens tot de vaststelling komt dat men ingebroken heeft in je garage dan is dat allerminst 

aangenaam.   

1. Zou de burgemeester eens kunnen zeggen wat er nu eigenlijk exact gebeurt vanuit de politie 

op het moment dat er een inbraak vastgesteld wordt ?  

2. Heeft men ondertussen al een idee of het enkelingen zijn of als het een bende is die actief is 

in onze Stad ?  

3. Zijn er al personen gevat in het kader van deze inbraken ?  

 

 

 


